
Ob rob gradnji poslovne stavbe v Mostah
Na prostoru med zgradbo ob-

činske skupščine, VI. gimnazije
in športnin igriščem, ki ga je do-
ločil LUZ, je SGP Pionir Novo
mesto kot investitor in izvajalec
predvidel gradnjo poslovne stav-
be, kombinirane s stanovan jskimi
prostori. Svojo zamisel je pred-
stavil v obsežnem gradivu, kjer so
projektanti predvideli možne re-
šitve za funkcionalnost objekta,
in prepletenost z okoljem. Pred-
videna zgradba z uvozom v kletne
prostore, ki je v njih predvidena
2-etažna garaža, zadira v del
športnega igrišča. Prav zmanjše-

vanje prostora za športno igrišče
je temelj nasprotovanj predvi-
deni gradnji. Da bi uskladili od-
prta vprašanja in ugotovili možne
rešitve, je služba za družbene de-
javnosti SO Ljubljana Moste-
Polje organizirala dva razgovora
s projektantom, VT. gimnazijo,
predstavniki KS Moste, TVD
Partizan Moste. stanovanjske
komunalne skupnosti in LUZ.
Žal na obeh razgovorih ni bilo
mogoče rešiti vseh odprtih vpra-
šanj, ker se tudi predstavniki KS
Moste zaradi neznanih razlogov
niso udeležili obeh razgovorov.

Tako obstaja problem gradnje še
vedno odprt, ostaja predmet po-
lemik — vse dotlej, dokler ne bo
mogoče uskladiti stališč in odpr-
tih vprašanj in na tej osnovi poi-
skati možnih rešitev.

Vedno hitrejši utrip družbe-
nega in gospodarskega razvoja
občine, ki terja tudi gradnjo po-
slovnih prostorov, zahteva orga-
nizirano delo, smotrno načrtova-
nje in sodelovanje vseh nosilcev
družbenega in gospodarskega ra-
zvoja.
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